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Initiativärende - Arbetsmarknads- och
funktionsrättsnämndens uppföljning av
statsbidrag
Vi moderater ser ett behov av att följa hur de statsbidrag som är riktade till Arbetsmarknads-
och funktionsrättsnämnden utnyttjas. Vilka statsbidrag är sökta? Vilka resultat har uppnåtts?
Lämnas något tillbaka till staten samt motiv för detta?

Det är av största vikt att de används till det de är avsedda för och inte exempelvis läggs in
som en del av föregående års resultat.

Med anledning av ovanstående yrkar vi att Arbetsmarknads- och
funktionsrättsnämnden beslutar:

att uppdra till Sektor Välfärd att till nämnden halvårsvis redovisa sökta och
beviljade statsbidrag samt hur dessa nyttjats,

att uppdra till Sektor Välfärd att till nämnden löpande redovisa eventuella
återlämnande av statsbidrag med specificering av belopp samt till motivering till
återlämnandet.

Peter Johansson (M)

Patrik Ahlmén (M)

Christina Wilkenson (M)

Kerstin Brannerydh (M)

Mattias Persson (M)


